
 

 

Detta har hänt sedan sist. 
 

2023-11-27 

Vi har varit på båtsportmöte med Kalmar kommun. 
På mötet var det ca 20 personer som representerade olika 
båtklubbar. 
 

Vad säger kommunen? 

 

 
 
MUDDRING 
Den stora frågan om muddring i vatten runt Kullös bryggor så 
meddelas att det finns reserverade pengar för projektet. 
Statusen är att man för diskussioner med berörda parter om vart 
massorna går att lägga. En upphandling av vilket företag som 
kommer att genomföra muddringen kommer ske när man vet vart 
massorna kan läggas upp. Start kommer att vara hösten 2024 enligt 
kommunen. 
     
UPPSTÄLLNINGSPLATSER KULLÖ 
Nya provtagningarna är klara men inte presenterats ännu. Så vi får 
avvakta lite till innan vi får besked om vad som kommer hända på 
platserna. 
 
ELUTTAG 
På grund av missbrukning av el på uppställningsplatserna så 
kommer man från 1/12 att bryta strömmen på 
uppställningsplatserna. Detta gäller samtliga uppställningsområden 
inte bara Kullö. Den som har behov av att ladda batterier under 
vintern så kommer kommunen erbjuda speciella helger då det finns 
ström.   
 
 

Diskussionspunkter från KBK 

GRÖNYTOR 
Vi har påpekat att vassen växer in över bryggor och landgångar. 
Detta kommer man att åtgärda både med vassmaskin och klippning 
med maskin från land.  
Gräsytorna har vi också påpekat att dessa skall hållas efter längs 
med strandkanten och en bit upp. Det finns ett par ställen med 
sittbänkar som vi tycker skall skötas av kommunen som det gjort 
tidigare. Även uppläggningsplatserna skall skötas av kommunen. 
 
VÄGAR  
Grusvägarna skall hyvlas och eventuellt en avstängning av den 
vägen som går mellan skjulen läng norr ut. Då endast den östra 
biten mellan skjulen. Vi föreslog att man skall lägga på 
dammbindning (Dustex) på grusvägarna.  

 
KRANAR  
Uppdatering av kranar. En mastkran som klarar av dagen master o 
även kran för lyft. Vi önskade detta till Kullö. Det svar vi fått är att 
man tittar på kombinerad kran för både lyft och mast-lyft. Detta 
ligger dock längre bort i tiden. Placeringen kommer troligen också 
bli på Ängö även i fortsättningen. 
 
STYRNING AV BÅTPLATSER 
Frågan från oss var om man kan flytta på båtar för att ge plats för 
dom med mer djupgående och bredd.  
Svar: Tyvärr finns det ingen möjlighet idag för kommunen att styra 
detta.  
 
 

Vad händer mer? 
 

 
 
XRF-MÄTNING  
 
XRF-sektionen har varit på turné med att mäta ett antal båtar både 
klubbmedlemmar och i grannklubbar. Resultatet var att 77% av 
båtarna klarade värdet för tennorganiska föreningar.  
 
Tips för dig som behöver sanera botten. 
Det finns en skrapa som går att ansluta till en dammsugare. 
En av de båtarna vi mätte hade påbörjat skrapa sin båt med gott 
resultat. 
 
STYRELSEMÖTEN 
Vi kommer ha styrelsemöte första måndagen i varje månad. 
Det kommer finnas undantag inga möten i januari, juni, juli och 
augusti. 
Om ni har något som ni tycker skall tas upp så kontakta oss. 
Du kan skicka in på info@kalmarbatklubb.se eller ring. På vår 
hemsida finns kontaktuppgifter. 
För att ni skall kunna se vad som händer i klubben så kommer vi ha 
en sammanställning från vad som hänt på våra möten. Inom 10 
dagar efter mötet räknar vi med att senast kunna delge 
informationen. Informationen hittar ni på www.kalmarbatklubb.se 
under dokument. 
 
UPDRAG AV ÅRSMÖTET 
Panelen på klubbstugan skall bytas. Här behöver vi några som kan 
hjälpa till. Maila på info@kalmarbatklubb.se och anmäl ditt intresse 
att hjälpa till. 
 
Pergola kommer att uppföras på Gamla Varvet istället för tält. Vi 
återkommer om detta lite längre fram. 
 
HÅLL KOLL PÅ HEMSIDAN  
Vi lägger ut aktuella händelser och agremang här. Allt kommer inte 
finnas i nyhetsbreven, så håll koll på www.kalmarbatklubb.se 
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